
İŞLETME BÖLÜMÜ İÇ PAYDAŞ TOPLANTI TUTANAĞI: 2024/1 

Bandırma Onyedi Eylül Üniversitesi İç Paydaşlar Toplantısı, Fakültemiz İşletme 
Bölümü tarafından yürütülmekte olan çalışmalar hakkında bilgilendirme ve fikir alışverişi 
yapılması amacıyla, bölümün iç paydaşları ile 30.07.2024 tarihinde Google Meet üzerinden 
online gerçekleştirildi. 

Toplantının açılış konuşmasında, İşletme bölümünde çok verimli bir entegrasyon 
olduğu, özellikle de başarılı öğretim kadrosu ile, aktif ve nitelikli eğitim verilen bir yüksek 
lisans ve doktora eğitim sürecinin olduğu belirtildi.   Bazı bölümlerde doktora eğitiminin 
olmamasına karşın İşletme bölümünde birden fazla alanda yüksek lisans ve doktora 
programının bulunduğuna dikkat çekildi. 

Jeopolitik olarak önemli bir kavşak olma niteliği taşıyan bir şehirde kurulmuş olan ve 
“Yeni Nesil Devlet Üniversitesi” mottosunu benimseyen Üniversitemiz, devlet üniversiteleri 
arasında akademik başarıda ve öğrenci memnuniyetinde üst sıralarda yerini almaya devam 
etmekte ve buna bağlı olarak İşletme Bölümümüz de her sene artan bir taleple öğrenciler 
tarafından yapılan tercihlerde üst sıralara yerleşmektedir ifadeleri kullanıldı. 

İşletme Bölümünün iyileştirilmesi ve geliştirilmesine yönelik görüşlerin alınması, 
önerilerin değerlendirilmesi amaçlanan toplantıda,  derslerde  öğrenilen bilgilere ek olarak 
düzenli olarak ödevler ve projeler verilmesinin ve öğrencilere tanınacak sunum imkanlarının 
öğrencilerin bilgilerini pekiştireceği dile getirildi. İşletme bölümü ders planlarında istatistik 
gibi sayısal derslere ağırlık verilerek, muhasebe gibi derslerin uygulamalı olarak 
planlanmasının öğrenci odaklı ders mantığı çerçevesinde olacağı belirtildi. 

İşletme bölümünün en büyük handikaplarından birinin, İşletme bölümünün içinden 
doğmuş fakat günümüz şartlarında daha çok tercih edilen alt bölümlerin yakın çevredeki 
üniversitelerde veya Bandırma Onyedi Eylül Üniversitesi bünyesindeki farklı fakültelerde 
açılmış olmaları olduğu söylendi.   Bunun da sınavda daha yüksek başarı elde etmiş 
öğrencilerin İşletme bölümüne gelmelerinin önünde bir engel olduğu, İşletme bölümünün 
üniversite içerisinde bir rekabete girdiği öne sürüldü. İkinci bir konu olarak, her ne kadar 
güçlü bir akademik kadroya sahip olunsa da öğretim üyelerimiz başta olmak üzere, bazı 
durumlarda öğrencilere yeterli desteğin verilmediği; atılan maillere geri dönüşlerin eksiksiz 
olması ve/veya öğrenci görüşme saatlerine dikkat edilmesinin, öğretim üyeleri ve öğrenciler 
arasındaki bağı kuvvetlendireceği belirtildi. Ayrıca, bir simülasyon dersi sağlayarak 
öğrencilerin sıfırdan bir şirket kurup tüm muhasebe kayıtlarını tutmalarının verimli olacağı 
dile getirildi. 

Muhasebe derslerinin de SPSS ve SAP gibi paket programlarla entegre bir şekilde 
bilgisayar laboratuvarlarında yürütülmesi gerektiği belirtildi. 

Danışmanlık sisteminin önemi vurgulanarak, öğrenci koçluğu hizmeti verilmesinin, 
bir binayı inşa ediyormuşçasına bir öğrencinin kariyerinin ilk sınıftan itibaren kurulması 
gerektiği söylendi. 

Web sitemiz incelendiğinde e büyük eksikliğin program öğrenme çıktılarının ve 
eğitim amaçlarının olmayışı olduğu öne sürüldü. 


